
PRoToKÓŁ

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

Rady Nadzorczej SMB JARY

w dniu 06-70-2075 r.
,

Obecni byli: Anna Nowakowska, Ewa Sobieszczanska, Agnieszka Dominiak, Wojciech
Powicki, Wojciech Miqsko oraz Adam Pietrusiewicz.

Posiedzenie Komisji otworzyt przewodniczqcy KR Wojciech Powicki.
Ustalono i przyjęto w drodze akceptacji następujacy porzqdek posiedzenia:

L. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 04.10.2016.
z. Regulamin udzielanla zamÓwie i przeprowadzania przetargÓw na wykonanie

robÓt, świadczenie usług i zakup towarÓw na rzecz sMB Jary.
3. Sprawy wniesione.

Ad 1.. Cztonkowie Komisji uprzednio zapozna|i się z projektem Protokołu z dnia 04.10.20].6.
Za przyjęciem protokotu opowiedzieli się wszyscy obecni cztonkowie Komisji.

^d 2. Komisja Rewizyjna otrzymata od Zarzqdu poprawki do Projektu Regu|aminu udzie|ania
zamÓwie i przeprowadzania przetargÓw na wykonanie robÓt, świadczenie ustug i zakup
towarÓw na rzecz sMB Jary. Propozycja Regulaminu byta przedstawiona Zarzqdowi jeszcze
przez Radę Nadzorczq poprzedniej kadencji. Prowadzone wÓwczas dziatania kontrolne,
potwierdzone wynikami kontro|i Komisji Rewizyjnej obecnej kadencji (w szczegÓlności
opisanymi w Protokole nr L oraz Protokole nr 2 z kontrol i  przeprowadzonych w ramach prac
Komisji Rewizyjnej SMB Jary) prowadzq do wnioskÓw, że obowiązujacy Regu|amin udzielania
zamÓwieri i przeprowadzania przetargÓw na wykonanie robÓt, świadczenie ustug i zakup
towarÓw na rzecz sMB Jary zawiera luki i nieścistości, ktÓre mogQ mieć negatywne skutki dla
finansÓw SpÓłdzie|ni.
Ustalono, ze Regulamin powinien ograniczać ryzyka zwiqzane z prowadzonymi
postępowaniami przetargowymi, W szczegÓ|ności zabezpieczać interesy SpÓtdzielni oraz
za pewniać maksymalny poziom transparentności procesu przetargowego.

Ewa Sobieszcza ska zwrÓcita uwagę, ze projekt Regulaminu dotyczy bardzo szerokiego
zakresu prowadzonych przetargÓw i czy nie warto na bazie projektu stworzyć odrębnych
regu|aminÓw d|a poszczegÓ|nych obszarÓw merytorycznych prowadzonych przetargÓw
(oddzielnie dla usług i zakupÓw materiatÓw czy towarÓw). Po dyskusji cztonkowie Komisji
uznali, że w zwiqzku z tqczeniem w jednym przetargu rÓżnych obszarÓw merytorycznych
powinien funkcjonować jeden Regu|amin.
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W tym momencie członkowie Komisji rozpoczęli ana|izę przedłożonego projektu Regu|aminu.
Analiza dotyczyła kolejnych paragrafÓw i obejmowała zarÓwno korektr1 forma|ne, jak i
merytoryczne.

Komisja przeana|izowała i zgłosiła poprawki w zaKte9ie części wstępnej projektu Regulaminu,
procesu przetargu nieograniczonego oraz konkursu,łfert. Do dalszych prac pozostat zakres

zamÓwienia z wo|nej ręki, archiwizacji dokumentÓw i postanowieri ko cowych. Zakres ten

będzie omawiany na kolejnyrn posiedzeniu Komisji Rewizyjnej.

Ad 3. Nie wniesiono żadnych spraw.
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